
Forslag fra Stig Berge 
 
Jeg ønsker å foreslå at det bygges grillhytte eller gapahuk ved Uvdalstjønn. Da vil den ligge i 
forbindelse med sommerløypen Svåheia rundt. Dette er et område, som blir mye brukt på vinteren 
også, for de som liker å gå litt på utsiden av det oppkjørte løypenettet. Har snakket med flere, som 
har ytret ønske om dette. 
 
 
 


